



## Iwaasa & Murray Back on the Podium



Photo credit : Candice Ward / COC

Coby Iwaasa & Samuel Murray finished off their Santiago 2023 Pan American Games with a second silver medal. The team won silver in the men's team competition on Thursday, as a follow-up to their silver medal win in men's doubles on Tuesday.

The team competition pits nations against each other in a round of best of three matches, which includes 2 singles and one doubles match.

After defeating the number one ranked team from Mexico in Wednesday's semi-final, Canada faced the second seeded team from Bolivia in the final. Canada knew it wouldn't be an easy task since Bolivia won both Pan Am gold and silver in men's singles earlier in the week.

Iwaasa was up first in a match against singles silver medalist Carlos Keller that went back and forth before finishing in a tie breaker with scores of 11-7, 5-11, 11-7, 7-11, 13-11. Iwaasa had Keller on the ropes, but was unable to come up with the win.

Murray then played Conrado Moscoso, who is the 2023 Pan American Games singles champion. It was tough match for Murray, who couldn't seem to catch a break. Each time he gained ground, Moscoso had an answer. Moscoso ended up winning in three games with scores of 11-5, 11-9, 11-2.

You can watch the match on the Panam Sports Channel at the following link:  
<https://www.youtube.com/watch?v=gsadzWKdjal>

Our team is departing Bolivia tonight and will be home on Saturday. Watch for our final wrap up and summary of the tournament next week.

---

## About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the **Canadian Olympic Committee** our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

### For more information contact:

#### Jan Hanson

Director of Communications, Diversity & Safe Sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---



## Iwaasa et Murray de retour sur le podium



---

Crédit photo : Candice Ward / COC

Coby Iwaasa et Samuel Murray ont terminé leurs Jeux panaméricains de Santiago 2023 avec une deuxième médaille d'argent. L'équipe a remporté l'argent dans la compétition par équipe masculine jeudi, suite à sa médaille d'argent en double masculin mardi.

La compétition par équipe oppose les nations dans une série de matchs au meilleur des trois manches, qui comprend deux matchs en simple et un match en double.

Après avoir battu l'équipe numéro un du Mexique en demi-finale mercredi, l'Équipe Canada a affronté l'équipe de Bolivie, deuxième tête de série, en finale. Le Canada savait que la tâche ne serait pas facile puisque la Bolivie avait remporté l'or et l'argent des Panaméricains en simple masculin plus tôt dans la semaine.

Iwaasa a été le premier à affronter le médaillé d'argent du simple Carlos Keller dans un match qui s'est déroulé dans les deux sens avant de se terminer par un bris d'égalité avec des scores de 11-7, 5-11, 11-7, 7-11, 13-11. Iwaasa a mis Keller dans les cordes, mais n'a

pas pu remporter la victoire.

Murray a ensuite joué contre Conrado Moscoso, qui est le champion en simple des Jeux panaméricains de 2023. Ce fut un match difficile pour Murray, qui n'arrivait pas à trouver la faille. Chaque fois qu'il gagnait du terrain, Moscoso avait une réponse. Moscoso a fini par s'imposer en trois jeux sur les scores de 11-5, 11-9, 11-2.

Vous pouvez regarder le match sur la chaîne Panam Sports Channel au lien suivant : <https://www.youtube.com/watch?v=gsadzWKdjal>

Notre équipe quitte la Bolivie ce soir et rentrera chez elle samedi. La semaine prochaine, nous vous présenterons notre bilan final et notre résumé du tournoi.

---

### À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

**Pour plus d'informations, veuillez contacter :**

#### Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!  
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) powered by



Try email marketing for free today!